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1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.03.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Reetta Sihto
Sihteeriksi valitaan Veera Känsälä

Läsnäolijat:
Reetta Sihto Puheenjohtaja
Veera Känsälä Sihteeri
Alina Lukin
Iida Päärnilä
Siiri Hihnala
Ellen Hakakoski
Henna Alanko
Tessa Nikka
Inari Isohanni
Marilla Timonen
Sini Taivalmaa
Verna Vihervuori



Aapeli Rytkönen Paikalla Zoomissa
Vilhelmiina Kivioja Paikalla Zoomissa kohdat 1-8
Ida Seluska Paikalla Zoomissa

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään muutoksitta.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Esityksen mukaan.

6. Ilmoitusasiat



Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:
5.2. Tuutorihaku päättyi. Tuutoriksi haki 16 reettoria.
6.2. Hallitus osallistui TREYn järjestöstarttiin.
7.2. Tietosuojatiimi kokousti.
7.2. Järjestettiin hallituksen iltakoulu, jossa käsiteltiin alumnijäsenyyttä sekä
tapahtumaviestintää.
8.2. ITC kv-vastaavien tapahtumapalaveri. Saunatapahtumalle päätettiin päiväksi 20.3.
klo 18 eteenpäin. Pii-klubilla.
10.2. Ydinviesti 2024. Ei yhtään reettoria, pl. Ida, joka oli järjestämässä tapahtumaa.
12.2. Tapahtumatiimi kokousti ensimmäistä kertaa.
13.2. Jullia haastateltiin Visiiriin, avustamassa haastattelussa Iida Päärnilä ja Veera
Känsälä.
13.2. Järjestettiin hallituskauden 2024 ensimmäinen Reettorit Ihan Pihalla -tapahtuma.
Tapahtumaan osallistui 7 reettoria.
15.2. Järjestettiin tuutoriksi hakeneiden ryhmähaastattelut. Haastattelijoina toimivat
Reetta Sihto, Rosa Myllysilta sekä Tessa Nikka.
15.2. Järjestettiin mentorointiohjelman välitapaaminen. Paikalla 4 mentoria, 3 aktoria ja
Sini ja Reetta.
16.2. Tuutorivalinnoista ilmoitettiin tuutoriksi hakeneille.
16.2. Järjestettiin yhteislähtö Yle Perjantaihin. Mukana 10 reettoria.
19.2. Tessa ja Veera kokoustivat VIP-pesiksestä muiden järjestäjätahojen kanssa.
19.2. Rehtin toimitus tapasi juttuideoinnin parissa.

Päätös: Merkitään tiedoksi.

7. Talousasiat

Tilillä nyt: 14255,46€
Käteiskassassa nyt: 532,15€



7.1 Reettoricollegeiden budjetointi
Esitys: Collegen kappalehinta on 26e + alv 24%. Kun paitoja tilataan noin 40 Jettaset
lupasi tarjota toimituksen. Budjetoidaan paitoihin lopullisen tilausmäärän mukaan.

Keskustelu:Tilauksia tullut 35. Ei ole varmaa saadaanko tästä määrästä ilmainen toimitus.

Päätös: Budjetoidaan 1160€ reettoricollegeiden tilaamiseen Jettasetilta.

7.2 Vuoden 2023 tilinpäätöksen hyväksyminen
Esitys: Talousvastaava esittelee vuoden 2023 tilinpäätöksen. Hyväksytään tilinpäätös.

Keskustelu: Oltiin ylijäämäisiä kaudella 2023, tämä on mahdollista koska vaikka ollaan
voittoa tavoittelemattomia, voidaan rahaa säästää tuleviin käyttökohteisiin/suurien
kertamaksujen maksamiseen. Saatiin veronpalautuksia. Rahaliikenne kasvanut
aikaisemmasta vuodesta. Talous näyttää hyvältä.

Päätös: Esityksen mukaan.

7.3 Tapahtumalippujen luovutus
Esitys: Tapahtumalippuja luovutettaessa täytyy kirjata ylös, kuka on noutanut lippunsa,
jottei tule sekaannuksia. Sovitaan, mihin tämä tehdään.

Keskustelu: Ehdotetaan, että lippujen noudot kirjattaisiin tapahtumakansioon,
tapahtumailmon yhteydessä automaattisesti luotuun sheets-taulukkoon. Samaan
taulukkoon lisätään maksettu-sarake sekä noudettu-sarake. Lippuja luovuttaessa
tarkistettava, että lippu on maksettu.

Päätös: Jatkossa kirjataan maksut ja noudot tapahtumailmon taulukkoon.

8. Toimintakertomus 2023

Esitys: Esitellään vuoden 2023 toimintakertomus. Hyväksytään toimintakertomus.



Keskustelu: Kauden 2023 Pj Vilhelmiina Kivioja esitteli toimintakertomuksen.

Päätös: Hyväksytään vuoden 2023 toimintakertomus.

9. Rehti-lehti

Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Toimitus kokousti tänään ja ideoi juttuja. Jatkossa enemmän yhdessä
työskentelyä.

Päätös: Esityksen mukaan.

10. Excursio

Esitys: Keskustellaan excursiotoimihenkilöiden johdolla excursioon liittyvistä asioista.

Keskustelu:Excutiimin eka kokous pidetty 12.2. Ajankohta alustavasti viikot 38-39,
ajankohta tulee sijoittumaan viikonlopun yli. Hemohyviä ideoita excun tiisaamiseen,
markkinointi is on fire. Ilmo mahdollisesti jo toukokuussa, kun jäsenistö on vielä
skarppina.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.1 Excutiimin jäsenten valinnat

Esitys: Excutiimiin haki yhteensä 7 ihmistä ja kaikki hyväksyttiin mukaan. Jäseniä ovat:
Priita Räihä, Heini Maula, Aino Kesäniemi, Lotta Tasa, Hilja Korko, Elle Nurmi ja Liinu
Konttila.



Keskustelu: Ei lisättävää.

Päätös: Esityksen mukaan.

11. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Keskustelu: Ääniaalloille 104 ilmoittautumista, huikeeta! Kaikista ainejärjestöistä paitsi
Grrr:sta tuli ilmoja. Tapahtumatiimin kanssa ollut ensimmäinen kokous.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.1 Budjetointi tapahtumavastaavien tulostussaldoon

Esitys: Budjetoidaan tapahtumavastaaville tulostussaldoon 10€.

Keskustelu: Läsyjen sun muiden tulostukseen.

Päätös: Budjetoidaan 10€ tapahtumavastaavien tulostussaldoon.

11.2 VIP-pesis
Esitys: Keskustellaan VIP-pesiksen alustavista suunnitelmista kulttuurivastaavan Veeran
ja sosiaalipoliittisen vastaavan Tessan johdolla.

Keskustelu: Tänään kokoustettiin Kipinän, Lexican ja Patinan edustajien kanssa, saatiin
hyvälle alulle hommat. Jaettiin vastuita, meillä vastuuna viestintä, Teemunkierros,
tarvikkeiden kysyminen Autekilta ja nakkilaiset. Uudistuksia tulossa.

Päätös: Esityksen mukaan.



12. Sosiaalipolitiikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista sosiaalipoliittisista asioista sosiaalipoliittisen
vastaavan johdolla.

Keskustelu: Ei kommentteja.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.1 “Miten puuttua epäasialliseen käytökseen?” -koulutuksen
päivämäärä
Esitys: Tessan on tarkoitus pitää hallitukselle sekä muille Reettorit ry:n
ainejärjestötoimijoille häirintään puuttumiseen liittyvä koulutus. Sovitaan koulutuksen
päivämäärä yhteisesti.

Keskustelu: Sovitaan hallituksen ja tiimien koulutuksen päivämääräksi 19.3. Klo 16.15.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.2 Reettorit Ihan Pihalla goes avanto
Esitys: Kevään toinen Reettorit Ihan Pihalla -tapahtuma on tarkoitus olla sauna+avanto.
Alustavaksi päivämääräksi on katsottu maanantai 25.3. Keskustellaan muun muassa siitä
missä tapahtuma järjestetään sekä onko alustava päivämäärä kannattava.

Keskustelu: Paikka voisi olla Suolijärven avantosauna. Ajankohta siis 25.3. klo 18.

Päätös: Esityksen mukaan.



13. Kulttuuri

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista kulttuuriasioista kulttuurivastaavan johdolla.

Keskustelu: Hyvä Yle Perjantai. Ei muita kommentteja.

Päätös: Esityksen mukaan.

13.1 Stand up -klubin lippuihin budjetointi

Esitys: Budjetoidaan Ylioppilasteatterin Stand up -klubin ryhmälippuihin. Liput
maksavat ryhmälipunmyynnissä 10€ kappale. Ehdotan 15 lipun ostamista 12.4. klubille,
jolloin budjetoidaan yhteensä 15x10€=150€. Liput myydään jäsenistölle, joten niistä
saadaan rahat takaisin.

Keskustelu: Ei lisättävää.

Päätös: Budjetoidaan 150€ stand up -klubin lippuihin.

14. Sidosryhmät

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista sidosryhmäasioista sidosryhmävastaavan johdolla.

Keskustelu: Mentorointiohjelman välitapaaminen oli torstaina 15.2. ja se meni hyvin.
Suunnittelu 2024-2025 mentorointiohjelmaa varten on aloitettu. Marja Eklund jatkaa
henkilökunnan yhteyshenkilönä. Mentorihaku 1.-24.3. ja aktorihaku alustavasti 8.-21.4.

Perjantaina kokoustetaan Parkun sidosryhmävastaavien kanssa excusta.

Päätös: Esityksen mukaan.



15. Yritysyhteistyö

Esitys: Ensimmäisiin yrityksiin otettu yhteyttä haalariyhteistöiden merkeissä. Pirkanmaan
Osuuskauppa ilmoittanut ensimmäisenä ostavansa haalarimainoksen. Puhutaan myös
allekirjoituskäytännöistä.

Keskustelu: Tehdään nimenkirjoitusoikeudellisten, yrppien ja tapsojen Telegram-ryhmä,
jotta allekirjoittaminen on sujuvampaa.

Päätös: Esityksen mukaan.

16. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Tuutoriksi haki 16 henkilöä, joista valittiin 11.
Annika Heikkinen
Ella Tapanainen
Elle Nurmi
Emma Salli
Heljä Halonen
Lilja Paakkanen
Lotta Tasa
Maiju Asuja
Neme Karjalainen
Priita Räihä
Venla Lindfors

Päätös: Valitaan tuutoriksi seuraavat henkilöt:
Annika Heikkinen



Ella Tapanainen
Elle Nurmi
Emma Salli
Heljä Halonen
Lilja Paakkanen
Lotta Tasa
Maiju Asuja
Neme Karjalainen
Priita Räihä
Venla Lindfors

17. Viestintä

Esitys: Kanavat haltuun-kampanja pidetään Instagramissa alustavasti 23.2. Myös
hakijalle-kampanjaa on alettu suunnittelemaan ja se pidettäisiin alustavasti viikolla 11.
Tuutorivastaava osallistuu myös hakijalle-kampanjan tekoon. Puhutaan myös hieman
viestintäaikataulun käytöstä.

Keskustelu: Viestintäaikatauluun voisi jatkossa myös merkitä kellonaika, jolloin ollaan
julkaisemassa, jotta yllättävien viestien mahduttaminen aikatauluun helpottuu. Viestinnän
blogi pyritään taas käynnistelemään.

Päätös: Esityksen mukaan.

17.1 Tapahtumaviestintä

Esitys: Tapahtumista, tiimihauista, lipunmyynneistä yms. luodaan aina tapahtuma
nettisivuille hyvissä ajoin, viimeistään kaksi viikkoa ennen tapahtumaa (poislukien pienet
ja lyhyellä varoitusajalla järjestettävät tapahtumat). Tapahtuman sivuilta tulisi löytyä
selkeästi tiedot ilmoittautumisesta ja ilmoittautumislinkki, sekä tieto siitä, kenelle
tapahtuma on suunnattu(jäsenet/alumnit/muut).

Keskustelu: Ei lisättävää.



Päätös: Esityksen mukaan.

18. Koulutuspolitiikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutuspoliittisista asioista koulutuspoliittisen
vastaavan johdolla: reettorikahvit, VIMO OPS, lukuvuosipalaute.

Keskustelu: Halutaanko julkaista lukuvuosipalaute jo kolmannen periodin
reettorikahveilla? Odotetaan nelosperiodin kurssien alkamiseen, ennen kun
palautelomake avataan.

Päätös: Esityksen mukaan.

18.1 Budjetointi reettorikahvien tarjoiluihin

Esitys: Budjetoidaan koulutuspoliittiselle vastaavalle reettorikahvien tarjoiluihin 20 €
(kaksi pellillistä pannukakkua mansikkahillolla, gluteenittomia keksejä sekä kahvia).
Arvioidut menot 18,40 €.

Keskustelu: Ei kommentteja.

Päätös: Budjetoidaan 20€ reettorikahvien tarjoiluihin.

19. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista:
maalishaku, kv-tuutoreiden haku maaliskuussa, tuleva kv-saunatapahtuma.



Keskustelu: Vaihdon maalishaku alkaa 4.3. Myös kv-tuutorihaku alkaa maaliskuussa.
International-sauna 20.3. Klo 18 alkaen. Budjetoidaan myöhemmin, mutta haetaan
kv-avustus (tähän ja excuun).

Päätös: Esityksen mukaan.

20. Saapuneet vuosijuhlakutsut ja budjetointi

Esitys: TamAus on kutsunut meidät vuosijuhlasitseilleen 5.4. Pii-Klubille. Lipun hinta on
30€ ja kutsu on kahdelle. Keskustellaan, ketkä osallistuvat ja budjetoidaan tarvittaessa
vuosijuhlasitseille osallistumiseen.

Keskustelu: Kukaan ei vielä osannut sanoa varmaksi ja ilmo päättyy ennen seuraavaa
kokousta, joten budjetoidaan varmuuden vuoksi.

Päätös: Budjetoidaan 55€ TamAuksen vuosijuhlasitseille ja mahdolliseen
vuosijuhlalahjaan.

21. Ensi periodin kokousajat ja kevätkokous

Esitys: Päätetään ajankohdat 4. periodin kokouksille sekä Reettorit ry:n
kevätkokoukselle.

Keskustelu: Kevätkokous pidetään 19.3. klo 17.30. Neljännen periodin kokousajat ovat
4.3. klo 10.00, 21.3. klo 14.15 ja 3.4. klo 16.00. Kevään viimeinen kokous sovitaan
wappukalenterin julkistuksen jälkeen.

Päätös: Esityksen mukaan.



22. META

Reettorit järjestää jatkossa Akateemisen saunaklonkun MM-kisat😍
Hennalla myynnissä kirkasvalolamppu (lainassa)
Tessaa kiUkututtaa
Kannattaa muistaa, että hallitushommia voi käyttää projektikurssin suorittamiseen ja
niistä saa noppia jee.

23. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.49.

Pöytäkirja hyväksytty
04.03.2024
Tampere

Reetta Sihto Veera Känsälä
Puheenjohtaja Sihteeri


